
DET ER VIST DET MAN KALDER EN 'WIN/WIN SITUATION'… 

Fornemmelsen af tid er relativ – tre måneder på skolebænken kan til tider føles som lang tid, men i den 

'virkelige' verden går tre måneder anderledes hurtigt. Det er i hvert fald den oplevelse, jeg sidder tilbage 

med efter tre rigtig gode måneder som praktikant i Frederikshavn Erhvervsråd. 

Jeg havde i lang tid set frem til netop dette praktiksemester, da jeg efterhånden var ivrig efter at komme ud 

og afprøve mine kompetencer i praksis. Efter 3 år på bacheloruddannelsen og yderligere 1 år på 

kandidatuddannelsen følte jeg, at det var på rette tid at komme ud og prøve kræfter med erhvervslivet. 

Dette fik jeg så mulighed for at gøre i Frederikshavn Erhvervsråd, hvilket jeg har været utrolig glad for. 

Tilliden var stor og opgaverne varieret, hvilket har givet mig en masse erfaringer, som jeg kan tage med i 

mit videre forløb. 

Jeg har igennem mit praktikforløb varetaget forskellige opgaver og har gennem mine kompetencer været 

behjælpelig på bestemte områder, hvilket netop er fordelen ved en praktikant – vi kommer med helt ny og 

kvalificeret viden indenfor vores respektive uddannelsesområder. Vi brænder virkelig for at komme ud og 

teste vores viden, så fra et erhvervsmæssigt synspunkt opfordre jeg til, at man som virksomhed benytter sig 

af den mulighed, det er at have en praktikant. Ny viden er vejen frem, og det er netop, hvad en praktikant 

kan bidrage med. 
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